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Abstract (en)
The container, for the storage and transport of components etc. has a sidewall frame (2) with peripheral top and bottom edges (3,4). The bottom
frame edge encloses a supporting surface (10), and is secured by fixing devices (25) in a peripheral groove (14) in the body (1) of the pallet.
The groove can be enclosed on the outside by ribs extending for at least part of its length, and on the inside by a further rib protruding above the
supporting surface. This rib can join onto the latter via a radiused flank. A flexible extension can be formed on the edge of the free rib.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Palettencontainer für Lagerung und/oder Transport von Teilen, Behältern oder dgl. mit einem Seitenwandgerüst (2), das
eine obere und eine untere rahmenförmige Umrandung (3; 4) aufweist, und mit einem damit verbindbaren Palettenkörper (1), der an seinem Rand
eine umlaufende nutförmige Aufnahme (14) für die untere rahmenförmige Umrandung (4) des Seitenwandgerüstes (2) aufweist, die eine Stützfläche
(10) begrenzt, und Halterungen für Befestigungsmittel (25) zur Festlegung der rahmenförmigen Umrandung (4) aufweist. <IMAGE>
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